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 Or.0002.5.2021 

 

 

 

Protokół Nr XXV/21 

z XXV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 31 sierpnia 2021 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1245. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 13 radnych. 

  

Radni obecni na XXIV Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej, 

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara            nieobecna,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula                  nieobecna,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XXV Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

Skarbnik Gminy p. W. Romaniuk, Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego, sołtysów Gminy 

Drohiczyn oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 
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Ad. 2. 

 

Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu komisji wspólnych dokonano zmian w porządku 

obrad, jak również analogicznie zmieni się porządek obrad sesji, a mianowicie w punkcie 7 porządku, 

nastąpiła zamiana podpunktu a) z podpunktem b). 

Powyższą zmianę Przewodniczący poddał pod głosowanie. 

 

 za zmianą – 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w 

Drohiczynie, wraz ze zmianami: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: MGOK, MGBP, MGOPS, ŚDS, GZGK, 

BOS za I półrocze 2021 r. 

6. Ocena sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

b) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

c) zmiany w Uchwale Nr XXIV/198/21 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 

r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach, 

d) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Drohiczyn, 

e) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Drohiczyn. 

8. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XXV Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XXIV Sesji Rady Miejskiej przy 

stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do protokołu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXIV Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XXIV Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. 4.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie.  

 

 

Zanim Burmistrz omówił sprawozdanie, powiedział o następujących sprawach: 

 Rajd Katyński – uczestniczył w nim razem z Przewodniczącym Rady Powiatu. Rajd 

obejmował tereny Ukrainy i Białorusi, jednak ze względu na covid – 19  nie udało się 

wszędzie dotrzeć. 

 Realizacji projektu Polska – Białoruś – Ukraina, w ramach którego powstał szlak turystyczno 

– kajakowy i o swoim pobycie na Ukrainie. 

 Zaplanowanym na 10 września Święcie Sąsiada, które organizuje MGOPS. 

 Dożynkach Gminnych, które ze względu na covid – 19 zostały rozłożone w czasie i 

zorganizowane jako gminno – parafialne. Poinformował, że w dniu 06.09.2021 r. odbyło się 

spotkanie z sołtysami Gminy Drohiczyn, na którym podjęto właśnie taką decyzję. Terminy są 

następujące: 5 września w Miłkowicach Maćkach, 12 września w Drohiczynie, 26 września 

w Śledzianowie. 

 Szczepienia przeciw covid – 19, apel aby się szczepić, ponieważ jest to bardzo ważne. 

 Polski Ład – złożone zostały 3  wnioski: wodociągowy na kwotę 5 mln, drogowy Narojki – 

Sady, Sady – Sytki na kwotę 7 mln oraz docieplenie budynku Zespołu Szkół w Drohiczynie 

na kwotę 17 mln. prawdopodobnie jeden ze złożonych wniosków zostanie zrealizowany, ale 

nie wiadomo który, na bieżąco będą przekazywane informacje. 

 Bezpieczne przejścia dla pieszych, finansowanie jest w wysokości do 80%, wniosek został 

pozytywnie rozpatrzony, do 15 grudnia br. musimy wyłonić wykonawcę, a zakres prac będzie 

obejmował oświetlenie, oznakowanie, odtworzenie nawierzchni + chodniki, wartość 

inwestycji to ponad 2 mln. 

  

 

Następnie Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2, okres sprawozdawczy 

02.07.2021 r. do 30.08.2021 r.  

 

Przewodniczący RM powiedział, że w tym roku zostało wykonanych wiele prac remontowych, za co 

bardzo dziękuje w imieniu mieszkańców Gminy Burmistrzowi i pracownikom. Zauważalna jest duża 

ilość turystów w tygodniu i w weekendy, wszyscy chwalą Drohiczyn i jego rozwój w ostatnim czasie. 

Burmistrz poinformował, że padło pytanie od mieszkańca Drohiczyna o lokalizację wieży 

widokowej, dlaczego jej umiejscowienie jest takie, a nie inne? 

Odpowiadając powiedział, że wszystko było bardzo dokładnie sprawdzone, szukano jak najlepszego 

widoku, rozpatrywano inne lokalizacje, jednak ostateczny wybór spełnia oczekiwania pod względem 

turystycznym – piękny widok, przyjemna lokalizacja, zgodna z wymogami „Natura 2000”, nie 

obserwujemy dachów domów, tylko to co jest ładne i przyjemne. 

Jeśli chodzi o kładkę, to również umiejscowienie i wykonanie spełnia wszelkie wymogi i przepisy. 
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Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował 

Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 5.  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Dyrektora MGOK, p. R. Siwka, w celu omówienia 

sprawozdania z działalności jednostki za I-wsze półrocze 2021 r. 

Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Sołtys wsi Miłkowice Janki podziękował Dyrektorowi za wszystko co robi, za kreatywność, 

zorganizowanie i dokładność, a następnie zaproponował, aby częściowo z pieniędzy sołeckich, a 

częściowo z gminnych zakupić zamek dmuchany, który będzie do dyspozycji na wszelkich imprezach 

plenerowych organizowanych przez Gminę oraz o utworzeniu orkiestry dętej.  

Dyrektor powiedział, że należy tę propozycję poddać pod dyskusję z pozostałymi sołtysami i 

Burmistrzem, jednak taniej jest wypożyczyć niż zakupić, poza tym dochodzą kwestie 

odpowiedzialności za bezpieczeństwo oraz rozłożenie i złożenie zamku, musiałaby być osoba za to 

wszystko odpowiedzialna, a z tym różnie bywa. 

Radna Urbańska zapytała jakie jest zainteresowanie „Zagubkiem”? 

Dyrektor odpowiedział, że bardzo duże, sprzedaż sięga 20-30 tys. miesięcznie. W planach jest 

zorganizowanie warsztatów kulinarnych, w tej chwili pracują nad tym. 

W planach jest również wypożyczalnia rowerów, bo bardzo często turyści pytają o tego typu atrakcje 

oraz o lepszym rozreklamowaniu Drohiczyna. 

Jeśli chodzi o orkiestrę dętą, były 3 próby utworzenia, jednak jest to możliwe wówczas, gdy instruktor 

będzie lokalny, bo jeżeli z zewnątrz, to nie utrzyma się. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Dyrektorowi za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Kierownik MGBP p. A. Bujno, w celu omówienia 

sprawozdania z działalności jednostki za I-wsze półrocze 2021 r. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Kierownik MGOPS i ŚDS p. B. Renda w celu omówienia 

sprawozdania z działalności jednostek za I-wsze półrocze 2021 r. 

Kierownik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 5 i 6. 

 

O godz. 1130 radna Sierociuk opuściła obrady, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 12. 

 

Sołtys wsi Miłkowice Janki podziękował Kierownik za wszystkie realizowane projekty, za 

zaangażowanie pracowników, zdaje sobie sprawę, że jest to trudne do zrobienia, a jednak każde 

przedsięwzięcie jest szczegółowo dopracowane. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Dyrektora GZGK p. W. Wietoszko, w celu omówienia 

sprawozdania z działalności jednostki za I-wsze półrocze 2021 r. 

Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Dodatkowo powiedział o ogólnym funkcjonowaniu zakładu, o awariach i naprawach. 

Sołtys wsi Miłkowice Janki pochwalił działania GZGK i powiedział, że jest to bardzo potrzebne. 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Dyrektorowi za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego w celu omówienia 

sprawozdania z działalności BOS za I-wsze półrocze 2021 r. 

 

Sekretarz poinformował, że Kierownik BOS jest aktualnie na inwentaryzacji w Szkole w 

Ostrożanach, a następnie omówił najważniejsze aspekty z funkcjonowania jednostki (zał. nr 8). 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Sekretarzowi za zabranie głosu. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę w obradach od godz. 11 55 do godz. 12 15. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy p. R. Konobrockiego w celu omówienia 

sprawozdania z oceny sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie Gminy 

Drohiczyn. 

Sekretarz omówił informację zgodnie z załącznikiem nr 9. 

 

Ad. 7. 

a)  
 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, p. Wojciecha Borzyma, w celu 

omówienia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXV/207/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu jednogłośnie. 

 

b)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

uchwały w sprawie w budżecie Gminy na 2021 r. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 11. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 
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 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXV/208/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

jednogłośnie. 

 

c)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr XXIV/198/21 Rady Miejskiej w Drohiczynie 

z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach. 

Sekretarz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 12. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXV/209/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie zmiany w Uchwale Nr XXIV/198/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w 

Ostrożanach jednogłośnie. 

 

d)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 13. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXV/210/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

e)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Drohiczyn. 
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Sekretarz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 14. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 12 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XXV/211/21 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Drohiczyn jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

 

Sołtys wsi Miłkowice Janki zaprosił wszystkich na Dożynki Gminno – Parafialne w najbliższą 

niedzielę do Miłkowic Maciek. 

Radny Daniluk poruszył temat drogi gminnej w Obniżu i ułożenia chodnika. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to sprawa Starostwa i tam należy się zgłosić, bo droga o której mówi 

radny nie jest drogą gminną. 

 

Ad. 9. 

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1245 zamknięcia XXV Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

 

Protokołowała:                                   

Marta Nielipińska                                                                                 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

   mgr inż. Marian Rogowiec                                                 


